

On 31<sup>st</sup> May and 1<sup>st</sup> June 2024 MSF Canada will be holding its Annual General Assembly (AGA). A part of these proceedings will include the election of new board members by association members in good standing. As such, we are seeking to fill **three (3) current vacancies. All the positions have 3 years' terms ending in June 2027.**

- **Two (2) positions are reserved for a medical profile\***
- **One (1) position for medical or non-medical profiles.**

*\*Medical profile:*

*As per Art 31.15 of the MSF International Statutes, 'medical background' means all professions that have, during initial training and later practice, a practitioner-patient relationship.*

*As per the MSF-C by-laws, 'medical background' means an individual that has practiced in one (1) or more professions that have, during initial training and later practice, a practitioner-patient relationship.*

### **Skills Sought**

The Nominations Committee is seeking motivated, collaborative individuals who are committed to safeguarding and advancing the interests of **MSF Canada**.

Individuals with skills in finance, legal, fundraising, human resources, communications, governance and Diversity Equity and Inclusion leadership, as well as bilingual (Eng/Fr) candidates, are strongly encouraged to apply.

We particularly welcome applications from candidates who can represent the communities we work with and seek to assist, or with demonstrated experience and proficiency in Equity, Diversity and Inclusion (EDI).

If you are interested in applying to be a Board Member, please reach out to **[Kate.Badana@toronto.msf.org](mailto:Kate.Badana@toronto.msf.org)** and **[sabrina.feldman@toronto.msf.org](mailto:sabrina.feldman@toronto.msf.org)**. Additionally, for more information, visit the Board of Directors page on the Association Website **[here](#)**.

Please note that the application deadline is May 13th, 2024.

---

Le vendredi 31 mai et samedi 1er juin 2023, MSF Canada tiendra son assemblée générale annuelle (AGA), qui comprendra l'élection de nouveaux membres du conseil d'administration par les membres en règle de l'association. À ce titre, nous

cherchons à pourvoir **trois (3) postes vacants. Tous les postes ont des mandats de trois ans et se terminant en juin 2027.**

- **Deux (2) postes pour des personnes ayant un profil médical\***
- **Une (1) poste pour une personne ayant un profil médical ou non médical**

*\*Profil médical :*

*Conformément à l'article 31.15 des statuts internationaux de MSF, on entend par formation médicale toutes les professions qui ont, pendant la formation initiale et la pratique ultérieure, une relation patient-médecin.*

*Conformément aux statuts de MSF-C, on entend par "formation médicale" une personne qui exerce une (1) ou plusieurs professions ayant, au cours de la formation initiale et de la pratique ultérieure, une relation praticien-patient.*

### **Compétences recherchées**

Le comité de nomination est à la recherche de personnes motivées et collaboratives qui ont à cœur de protéger et de faire progresser les intérêts de **MSF Canada.**

Nous encourageons vivement à postuler les personnes ayant des compétences en finance, droit, collecte de fonds, ressources humaines, communications, gouvernance organisationnelle et leadership en matière de diversité, d'équité et d'inclusion ainsi que les candidates bilingues (anglais-français).

**Nous encourageons particulièrement les candidatures de personnes qui peuvent représenter les communautés avec lesquelles nous travaillons et que nous cherchons à aider, ou ayant une expérience et une compétence démontrées en matière d'équité, de diversité et d'inclusion (EDI).**

Si vous souhaitez poser votre candidature pour devenir membre du conseil d'administration, veuillez contacter **[Kate.Badana@toronto.msf.org](mailto:Kate.Badana@toronto.msf.org)** and **[sabrina.feldman@toronto.msf.org](mailto:sabrina.feldman@toronto.msf.org)** Pour plus d'informations, consultez la page du conseil d'administration sur le site de l'association **[ici](#)**.

Veillez noter que la date limite de dépôt des candidatures est le 13 mai 2024.